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Kandydujący na Wójta Gminy Hażlach, Bogdan Małek odpowiada na nasze pytania o
problemy Hażlacha, szanse rozwoju i priorytety, jakimi będzie się kierował, jeśli wygra.

Przed trzema tygodniami zadaliśmy kandydatom na urząd Wójta lub Burmistrza pytania, na które mogli
odpowiedzieć na naszych łamach [Pytania do kandydatów]. Poniżej prezentujemy odpowiedzi udzielone na nasze
pytania przez Bogdana Małka, kandydata na urząd Wójta Gminy Hażlach:

1. Dlaczego zdecydował/a się Pan kandydować na urząd Wójta Gminy Hażlach?

Zdecydowałem się kandydować w wyborach samorządowych na urząd Wójta Gminy Hażlach, ponieważ jest to
moja przemyślana decyzja, którą podjąłem po rozmowach z wieloma mieszkańcami Naszej Gminy. Podczas
czterech lat pracy jako Radny Gminy Hażlach aktywnie uczestniczyłem w pracach następujących komisji :
Rewizyjnej, Komunalnej i Rozwoju Gospodarczego, Oświatowej i Kultury oraz Statutowej, co dało mi spore
doświadczenie w pracy samorządowej, a jednocześnie pozwoliło dostrzec ogromne i niewykorzystane możliwości w
rozwoju Naszej Gminy.  Dzięki nabytemu doświadczeniu samorządowemu i zdobytej wiedzy, mogę śmiało
powiedzieć, że poznałem istotne problemy naszych sołectw. Wiem także, jak je rozwiązać. Nie zrobię tego sam, ale
we współpracy z ludźmi, którzy tak jak i ja są aktywni, pełni pomysłów, dynamiczni oraz zdeterminowani w swoich
działaniach .
Kiedy podjąłem decyzję o kandydowaniu na Wójta Gminy Hażlach, założyłem sobie, że mój komitet wyborczy 
będzie składał się  tylko z takich osób, które podobnie jak ja będą chciały coś dobrego zrobić na rzecz Naszej Gminy.
Nie „pompowałem na siłę” jako kandydatów na radnych osób, które nigdy nie miały styczności z działalnością
społeczną czy też samorządową. Chciałem, by moja ekipa była mocna, profesjonalna i doświadczona. Jestem
dumny, że udało mi się ten cel zrealizować. 

2. Jakie są Pana zdaniem trzy najważniejsze problemy Gminy Hażlach? Jak zamierza je Pan rozwiązać?

Myślę, że trudno będzie mi wymienić trzy najważniejsze problemy Gminy Hażlach, ponieważ Nasza Gmina jest
bardzo zróżnicowana, dlatego pozwolę sobie wymienić kilka najważniejszych problemów, które moim zdaniem
trapią Gminę Hażlach:
a) dokończenie kanalizacji w Gminie Hażlach,
b) gruntowny remont dróg gminnych wraz z utwardzeniem poboczy,
c) rozbudowa oświetlenia ulicznego w poszczególnych sołectwach,
d) poprawienie komunikacji między poszczególnymi sołectwami,
e) uatrakcyjnienie bazy sportowej dla Mieszkańców  Gminy Hażlach,
f) zmiany w polityce prorodzinnej – obniżka opłat za  przedszkola, zajęcia pozalekcyjne oraz więcej działań na rzecz
młodych Mieszkańców Naszej Gminy.
Chciałbym, aby w przyszłej Radzie Gminy Hażlach, większość Radnych popierała te moje kierunki rozwoju i  działania
na rzecz Gminy Hażlach. W swoim programie wyborczym wpisałem m. in., że jestem zwolennikiem budżetu
obywatelskiego. Myślę, że warto o takim budżecie rozmawiać. Niezwykle ważne są dla mnie także fundusze
sołeckie, ponieważ wpływają one na zrównoważony rozwój każdego z sołectw oraz integrują naszych Mieszkańców.
Planuję także zwiększanie pomocy Gminy Hażlach dla naszych Mieszkańców przy pozyskiwaniu środków unijnych
przeznaczonych na odnawialne źródła energii, których jestem gorącym propagatorem. 

3. Jakie trzy najważniejsze inwestycje zamierza Pan zrealizować w Gminie Hażlach? Skąd będą pochodzić
środki?
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To także jest trudne pytanie dla mnie, ponieważ nie jest łatwo wymienić te trzy najważniejsze inwestycje, które
planuję przeprowadzić w Naszej Gminie, ponieważ każde z 6  naszych sołectw ma trochę inne potrzeby, dlatego
pokażę moje najważniejsze plany na inwestycje poprzez pryzmat każdego z nich z osobna.  A więc:
a) Brzezówka: dokończenie budowy chodnika przy ul. Hażlaskiej oraz rozbudowa oświetlenia przy ul. Żniwnej oraz
Zalewskiej.  
b) Hażlach: budowa chodnika przy ul. Karnowiec oraz przy ul. Głównej, rozbudowa oświetlenia ulicznego w tym
sołectwie,
c) Kończyce Wielkie: budowa chodnika przy ul. Ks. Olszaka, dokończenie budowy budynku wielofunkcyjnego,
rozbudowa oświetlenia ulicznego w tym sołectwie.
d) Rudnik: gruntowny remont Szkoły Powszechnej w Rudniku, poprawienie komunikacji z Gminą Dębowiec,
rozbudowa oświetlenia ulicznego oraz remont dróg gminnych m. in. położenie nakładek asfaltowych wraz z
utwardzeniem poboczy w tym sołectwie.
e) Pogwizdów:  dokończenie budowy przedszkola, dokończenie budowy chodnika przy ul. Cieszyńskiej, budowa
kolejnych chodników potrzebnych w tym sołectwie. rozbudowa oświetlenia ulicznego oraz remont dróg gminnych
m. in. położenie nakładek asfaltowych wraz z utwardzeniem poboczy.
f) Zamarski: dokończenie rozbudowy szkoły podstawowej, rozbudowa oświetlenia ulicznego oraz remont dróg
gminnych m. in. położenie nakładek asfaltowych wraz z utwardzeniem poboczy w tym sołectwie.
g) Budynki gminne w każdym sołectwie chciałbym wyposażyć w odnawialne źródła energii. Środki na to zadanie
będą pochodziły z dofinansowania unijnego. 
 

4. Jaki obszar działalności (kultura, sprawy socjalne, handel, komunikacja itd.) szczególnie leży Panu na
sercu? Proszę napisać dlaczego.

Myślę, że najbardziej leży mi na sercu obszar działalności związany z inwestycjami w Naszej Gminie. Zdaję sobie
sprawę, że Gmina Hażlach jest gminą wiejską i przez to mamy  ograniczoną możliwość zwiększania dochodów do
budżetu, więc przede wszystkim chciałbym pozyskiwać nowych inwestorów oraz położyć większy nacisk na
pozyskiwanie funduszy unijnych, które pozwolą nam się szybciej rozwijać. Inwestycje w Gminie to także praca dla
naszych Mieszkańców, o którą w dzisiejszych czasach wcale nie jest tak łatwo. Oprócz inwestycji chciałbym
zacieśnienia współpracy z Starostwem Powiatowym w Cieszynie, szczególnie w aspekcie remontu dróg
powiatowych (położenie nowych nakładek asfaltowych, utwardzenie pobocza) czy też budowy nowych chodników
przy tych drogach. Na koniec chciałbym zasygnalizować, że dobrze byłoby poszerzyć ofertę kulturalną, oferowaną
przez Gminny Ośrodek Kultury w Hażlachu. Pragnąłbym, aby nasza gminna Gazeta „Wiadomości z Gminy Hażlach”
stała się miesięcznikiem, w którym każdy z nas  Mieszkańców znajdzie coś ciekawego dla siebie.
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